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Hoi |
Wij ziillen geen extra exteme desk inzetten naast de koepel inzet We hebben natuurlijk ook al het lnaz plan gevraagd en

gekregen over opschalen Ic capaciteit en klinische capaciteit in ziekenhnizen Daarin staat ook evaluatie van allerlei

betrokkenen

10 2s

Ik vraag of^^^ op 12 ang kan aansluiten vanuit ons mt Ik cc hem in Wil je hem ajb laten nitnodigen

Voor jonvv punt 4 hieronder heb ik vrijdag in de Webex al wat snggesties aangeleverd in hoeverre zijn de cure en care

sectoren klaar voor tweede golf qua bestellen pers besch middelen geneesmiddelen is lieldei wie wat doet lch of zij zelf

Verder zou ik defensie nog wel willen bevragen op him Lessons learned Dat kunnen wij zelf doen product is niet zonder

meer bijslmtbaar bij kamerbrief
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Allereerst nogmaals bedankt voor de tijd die jullie hebben genomen voor de leegloopgesprekken over IC capaciteit en reguliere

zorg en de openheid waarmee de gesprekken zijn gevoerd En ook bedankt voor de geleverde teksten voor de opzet van de

kamerbrief Afgelopen donderdag hebben we van minister de Jonge te horen gekregen dat hij akkoord is met deze opzet Hij is ook

akkoord met het samenvoegen van IC capaciteit en reguliere zorg

10 2eEinde van de middag na akkoord van de minister zullen de uitnodigingen worden verstuurd voor de experttafels

gaf aan dat het wenselijk zou zijn als de beleidsdirecties op niveau vertegenwoordigd zijn bij de experttafels Dit zodat ook vanuit

jullie input geleverd kan worden of desgewenst een weerwoord als zaken verkeerd voorgespiegeld worden Daarnaast is het van

belang in voorbereiding op de Kamerbrief om de informatie uit eerste hand te horen Ook is het goed als deskundigen zien dat

VWS op een zo hoog mogelijk niveau vertegenwoordigd is en hun input serieus genomen wordt We hopen dat het jullie lukt om

een afgevaardigde aan te laten sluiten Idealiter sluiten de beleidsdirecties op directeursniveau aan maar in verband met vakanties

is het uiteraard begrijpelijk als dat niet altijd lukt Voor IC capaciteit hebben we nu als datum 12 augustus 9 11 uur voor Effecten

reguliere zorg 12 augustus 15 17 uur Beide gesprekken zullen plaatsvinden via Webex Zouden jullie kunnen laten weten of het

lukt iemand aan te laten sluiten

Daarnaast zijn we benieuwd wie jullie zelf verder nog actief naast dit traject benaderen in het kader van het trekken van lessen

We hebben natuurlijk jullie overzicht vanuit de koepels top Hebben jullie daarnaast nog exteme expertise die jullie inroepen We

willen maximaal transparant maken wat we als departement aan onafhankelijke deskundigheid inschakelen Want dat gebeurt echt

al heel veel en lijkt de politiek nog niet altijd te willen zien gezien ook recente berichten in de media

We hebben inmiddels te horen gekregen dat beide ministers op 16 augustus een update van het proces willen geven tijdens een
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Catshuis sessie Daarvoor zullen we een aangeklede en uitgebreide versie van de Kamerbrief moeten verzorgen Dat zal dus

moeten gebeuren aan de hand van de schriftelijke input die we van deskundigen vragen en de uitkomsten van de experttafels De

schriftelijke input ontvangen we op 4 augustus waarna in de week erna de experttafels plaats zullen vinden

Wij hebben geprobeerd om in een schema duidelijk te maken hoe de volgende fase eruit zal komen te zien

Wat je in het schema verbeeld ziet

1 Uit de leegloopgesprekken kregen we namen voor experts De lijst experts is aangevuld met nog een aparte uitvraag

onder de beleidsdirecties input vanuit de DG s en een mediascan De experts wordt gevraagd om voor 4 augustus

schriftelijke input te leveren rond lessons learned Deze bijdragen zullen integraal worden meegestuurd naar de Tweede

Kamer als bijlagen bij de brief van voor 1 September We sturen die input zo snel mogelijk door zodat jullie als

beleidsdirecties er meteen mee aan de slag kunnen om die te verwerken in de teksten voor de Kamerbrief

2 Voor 10 augustus kunnen jullie vragen of dilemma s meegeven voor de experttafels De opzet van de tafels is namelijk
eerst verdieping op de schriftelijke input waarbij we inzoomen op de meest interessante vragen dilemma s verschillen van

inzicht In tweede helft kunnen we een beleidsvoornemen toetsen en laten challengen door de experts Op beide kunnen

jullie als beleidsdirecties dus invloed uitoefenen en zo de experttafel echt gebruiken om relevante Lessons Learned te

trekken Tussen 10 14 augustus zijn dan de experttafels daar is waar mogelijk iemand van de beleidsdirectie bij dus die

hoort input uit eerste hand en mensen krijgen dezelfde dag nog verslag zodat ze daarmee laatste tweaks en aanpassingen

in de Kamerbrief teksten kunnen doen

3 Het internationale onderzoek loopt gedurende de hele tijd door en kan de hele tijd door gevoed worden met vragen

vanuit de beleidsdirecties en levert ook de hele tijd input op waarmee teksten voor de Kamerbrief kunnen worden

geschreven Ook hier worden experts bevraagd die uiterlijk 4 augustus hun input schriftelijk leveren Tevens worden er op

enkele thema s bilaterale overleggen georganiseerd met collega s in andere landen die met hetzelfde thema bezig zijn

4 Daarnaast is er nog de optie om tussen 17 juli en 10 augustus aanvullende verdiepende activiteiten te ondernemen

zoals een rondetafel of een expert consultatie op maat een veldbevraging Jullie doen dit grotendeels al zelf maar kunnen

ook hulp vragen aan het LL team Hiermee kan het proces van het schrijven van de Kamerbrief teksten worden gevoed

Ik hoop dat we hiermee de volgende fase van het project iets duidelijker hebben gemaakt Ik hoor het graag als jullie nog vragen

hebben
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